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1. Evaluering av karneval/disko 
Casper redegjorde for gjennomføringen av karneval og disko:  
• Godt oppmøte, 322 elever av totalt 370 elever på skole.  

• Bra gjennomført arr. lys, lys og DJ gjorde en god jobb. 

• Foreldrevakter og FAU stilte og fikk dekket alle arbeidsoppgavene. 

• Innkjøp som var gjort stemte opp mot forbruk, men vi må ha glutenfrie pizzaer, pizzaer og 
pølser uten svin, det ble orden underveis. Det var en del brus igjen , dette får skolens ansatte 
som de kan bruke på sommeravslutning. 

• Kontant betaling og Vipps fungerte bra, erfaring er at barn kan kun vippse til privat personer 
så på selve dagen må vi ha en fra FAU som kan ta imot vipps på sitt mobilnr. 

• To køer på inn slipp vil minske køen. 

• Arr er forsikret gjennom skolen og elever skal følge skolens reglement som alle elever er 
kjent med. Ingen skader. 

• Avgrenset uteområde utvides slik at trampoliner på skoleplass kan benyttes. 
 
God stemning, godt oppmøte på elever og foreldre gjorde at årets arrangement var en suksess for 
alle og vi gleder oss til neste år. 
 

2. 17.mai (husk å legge en plan for hvordan vi skal kåre vinner av 

trinn. Vi snakket om at elevrådet, trinnkontaktene og FAU skulle 

kunne avgi stemmer) 
• 3. trinn har fått skriv om 17. mai og har tilbakemeldt at de har fylt vaktlistene 

til kakelotteri og svampekast. De jobber med å få alle til å levere kake til 

lotteriet. Foreløpig 35 som har sagt de kommer med kake. (Bør være 50). Linn 

og Ane Malene er tilgjengelig 16. og 17. som nevnt tidligere.  

• Har i dag mottatt vekslepenger og Vipps-plakater. 

• Lene-Maria lager meningsmåling i Facebook-gruppen vår der FAU stemmer på 

de 3 beste trinnene som får 500 kr hver for innsats i togene (viser til referat i 

mars). Dette må gjøres umiddelbart etter at toget er kommet «i mål». 

Representanter fra elevrådet skal holde tale på dagen og kan da presentere 

vinnerne. Casper setter så inn penger på klassens konto administrert av 

klassekontaktene. 
 



3. Juni-møte? Eller møte/sommeravslutning for 

FAU/trinnkontakter? 
• Vi ønsker å treffes på en restaurant og kjøre et kort møte før vi har fokus på 

det sosiale. Tarjei sjekker ut muligheten for å låne møterom på Egon Åsane 

slik at vi kan sitte skjermet. Møtet blir tirsdag 7/6. 
 

 

4. Planlegge høsten (minner om at vi avtalte at verv skulle gå til 

september. Gjøre noe med det?) 
• Første møte til høsten er tirsdag 6/9. Forslag om at FAU møtes noe før 

oppsatt tid og at trinnkontaktene inviteres inn på oppsatt tid. 

• Årets trinnkontakter + vara (bortsette fra 7.trinn) inviteres inn og i møtet kan 

det avklares hvem som fortsett og hvem som går ut. 

• Tone sender over navn på det nye 1.trinn sine trinnkontakter når de er valgt. 

• Lene-Maria sender innkalling. 

• På neste møte i FAU kan vi lage oversikt over FAU sine møter for neste 

skoleår. 

 

5. Leksebevisst skole 
• Tone redegjorde kort for skolen sine tanker og praksis rundt det å være en 

leksebevisst skole. 

• Saken tas opp på et kommende møte i FAU med flere fra FAU til stede. 

  



 

6. Politiets nettpatrulje og 7.trinn 
• Tarjei har sjekket ut muligheten for at Politiets Nettpatrulje Vest kan stille på 

et møte med foreldre og barn før de starter på ungdomsskolen. De hadde 

dessverre ikke kapasitet til dette, men har delt det som står nederst i 

referatet. 

• Lenken til videoen deles i Facebook-gruppen Tertnes skole – Foreldre og FAU, 

og Tone vil vurdere om denne kan være aktuell å vise til elevene på 7.trinn. 

 
Beklager sent svar, noe som dessverre indikerer at kapasiteten vår er svært begrenset om 

dagen. 

På bakgrunn av dette kan vi ikke holde foredrag for elevene hos dere i denne omgang. 

Når det gjelder foreldre, vil vi gjerne henvise dere til et foredrag vi laget om nettvett som ble 

sendt på barnevakten.no 

Her er mange tema og aktuelle problemstillinger. 

Se https://www.facebook.com/watch/live/?ref=watch_permalink&v=622840932131594 og 

del gjerne med alle foreldre på skolen. 

For elevene kan dere gjerne vurdere å anbefale skolen å bruke et opplegg laget av Telenor og 

Røde Kors. 

https://brukhue.no 

 

Med ønske om en fortsatt flott vår! 

 

Mvh 

Rune Fimreite, fagleder 

Med vennlig hilsen 

__________________________ 
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